
Zápisnica zo zasadnutia Komisie MZ pre riešenie problematiky neprispôsobivých 
občanov konaného dňa 16.03.2016 v Dennom centre, Ulica Limbová 11 Trnava, 

spojeného s prehliadkou problematických miest v lokalite Coburgova ulica 
 
Prítomní:  Ing. Jozef Čavojský, Ing. Jozef Pobiecký, Ing. Jozef Klokner, MUDr. Zuzana    
                 Baková               
Ospravedlnení: Ing. Adam Peciar, Ing. Marián Galbavý, Mgr. Rastislav Mráz  
Hostia:     Mgr. Matej Lančarič, Ing. Milan Jakabšic, Mgr. Ingrid Huňavá, Ing. Beáta  
                Krajčovičová, p. Michal Nižňanský, Mgr. Simona Bangová 
Sekretár: Jarmila Mrvová 
 
 

Program: 
  

1. Prehliadka problematických miest v lokalite Coburgova ulica 
2. Otvorenie rokovania, schválenie programu 
3. Stanovisko  komisie  k  stavu prístupovej cesty pri obytnom  bloku Coburgova ulica  

60 -70 
4. Stanovisko komisie k vysporiadaniu sa s nájomníkmi bytov v nájomnom dome na 

Coburgovej ulici 66-68-70  
5. Prerokovanie požiadaviek, ktoré vznikli z pracovného stretnutia „Riešenie 

problematiky Coburgova 60-70“ zo dňa 20.10.2015 
6. Oboznámenie členov komisie s krízovým režimom pre bezdomovcov na území mesta 

Trnava  
7. Oboznámenie členov komisie s činnosťou p. Michala Nižňanského z farnosti Tulipán 

s rómskou komunitou 
8. Kontrola plnenia úloh 
9. Rôzne 
10. Záver   

  

K bodu 1:  

Členovia Komisie MZ pre riešenie problematiky neprispôsobivých občanov (ďalej len 
„komisia“) a prizvaní hostia si prezreli nájomný dom aj s bytmi na Coburgovej ulici 66-68-70 
a tiež stav prístupovej cesty pred obytným domom Coburgova ulica 60-70.   

K bodu 2: 

Na zasadnutie  sa dostavil potrebný počet členov komisie, a preto bola uznášaniaschopná.   
Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Ing. Jozef  Čavojský, ktorý privítal všetkých 
členov komisie a požiadal ich o vyjadrenie sa k programu a k účasti prizvaných hostí na 
rokovaní komisie. Za schválenie programu a za účasť prizvaných hostí hlasovali členovia 
komisie s výsledkom: 

za: 4, zdržal sa: 0, proti: 0 

K bodu 3:  

Predseda komisie vyzval Ing. Milana Jakabšica zo správcovskej organizácie STEFE, s.r.o., 
aby prítomných oboznámil s pripravenými podkladmi na riešenie prístupovej cesty pri 
obytnom dome Coburgova ulica 60-70. Ing. Jakabšic uviedol, že úprava cesty sa naposledy 
realizovala  v októbri 2015, vyviezlo sa 10 t odpadu, cesta bola vyčistená. V súčasnej dobe 
sa riešia rozpočtové cenové kalkulácie, sú vypracované 2 alternatívy. Variant A v cenovej 



kalkulácii  cca 3 423, 58 €, ktorý by mal však krátku životnosť  a variant B v cenovej kalkulácii 
cca 9 794,63 €, ktorý počíta aj s tým, že cestu môžu využívať nákladné automobily. 
Mgr. Lančarič prítomných vyzval na diskusiu v predmetnej veci. Na záver diskusie dal 
predseda komisie hlasovať za variant A s výsledkom:  

za: 0,  zdržal sa: 0, proti: 0 

Hlasovanie za variant B: 

za: 4, zdržal sa: 0, proti: 0 

Mgr. Huňavá upozornila členov komisie, že je potrebné uviesť, z akej položky bude oprava 
financovaná, keďže v rozpočte mesta nie sú na uvedenú opravu vyčlenené finančné 
prostriedky. Z toho dôvodu členovia komisie odporučili vedeniu mesta vyčleniť finančné 
prostriedky formou rozpočtového opatrenia. 

K bodu 4: 

Mgr. Huňavá prítomných oboznámila s požiadavkou bytovej komisie, ktorá sa predmetnou 
vecou zaoberala aj na základe uznesenia Finančnej komisie MZ č.23, ktorá odporúča 
doriešiť otázky vysporiadania sa s nájomníkmi, ktorí majú platné nájomné zmluvy na dobu 
neurčitú a následne bytový dom pripraviť na asanáciu.  Celkovo je potrebné vyriešiť bytovými 
náhradami 7 rodín. Počas diskusie k uvedenej problematike každý z prítomných vyjadril svoj 
názor na umiestnenie rodín, čo s neplatičmi, či má prísť k sanácii bytov, resp. k asanácii. 
Členovia komisie si vypočuli aj vyjadrenia Ing. Krajčovičovej, riaditeľky ZŠ M.Gorkého, ktorú 
navštevuje 30% rómskych detí. Na tejto škole s uvedenou komunitou systémovo pracujú, 
škola zamestnáva 2 asistentky, ktoré navštevujú aj domácnosti. Prospešné by bolo zriadenie 
materskej školy, ktorá by pripravovala deti na vstup do školy. S rómskou komunitou pracuje 
už 6 rokov aj páter Michal Nižňanský z farnosti Tulipán. Činnosti vykonáva nielen s deťmi, 
ale aj s rodičmi. Výsledky jeho práce sa postupne prejavujú, a preto by bol za to, aby 
k asanácii bytovky neprišlo. V uvedenej lokalite pôsobia aj ďalšie organizácie ako sú Mak, 
Koburgovo, Komunitné centrum. Členovia komisie si vypočuli aj názory na asanáciu, resp. 
opravu bytových jednotiek pracovníčky komunitného centra Mgr. Bangovej, ktorá s uvedenou 
komunitou taktiež pracuje. 
Z diskusie vyplynulo, že v bytovom dome 60-62-64 môže správca zrekonštruovať 4 byty na 
ktoré sú vyčlenené finančné prostriedky vo výške 12 000 €. Z tohto dôvodu členovia komisie 
odporúčajú predĺžiť platičom zmluvy maximálne  na 6 mesiacov počas doby rekonštrukcie. 
Ďalšie rodiny by mali byť umiestnené do bytového domu na Malženickej ceste 1 a do bytovky 
Coburgova 60/A/B/C. S uvedeným variantom súhlasili všetci členovia komisie.  
Za asanáciu bytového domu Coburgova 66-68-70 hlasovali poslanci s výsledkom: 

za: 3, zdržal sa: 0, proti: 1 

Mgr. Huňavá oboznámila prítomných s potrebou dobudovať v meste Trnava systém 
krízového bývania pre potreby sociálne odkázaných občanov, ktoré mestu chýbajú. Z toho 
dôvodu členovia komisie odporúčali vedeniu mesta  zaoberať sa prípravou koncepcie 
sociálnych služieb pre mesto Trnava.  

K bodu 5: 

Prerokovanie tohto bodu sa odkladá na ďalšie zasadnutie komisie.  

 



K bodu 6: 

Pracovníčka referátu sociálnej pomoci občanom MsÚ v Trnave Jarmila Mrvová  oboznámila 
prítomných s krízovým režimom v nocľahárni pre ľudí bez domova v zimnom období v meste 
Trnava. 

K bodu 7: 

Prítomní sa oboznámili s činnosťou p. Nižňanského s rómskou komunitou v lokalite 
Coburgova ulica, Trnava. 

K bodu 8: 

7/2015 -  vybudovať osvetlenie pred bytovkou Coburgova ulica 60-70 
               Z: ODaKS                                                              T: I. polrok 2016    
8/2015 -  inštalovať po vybudovaní osvetlenia kamerový systém 
               Z: MsP                                                                   T: II. polrok 2016 
9/2015 - úloha bola splnená 
 
K bodu 9: 
 
Komisia prijala nasledujúce úlohy: 
 
1/2016 - vyčleniť finančné prostriedky pre spoločnosť STEFE s.r.o. na opravu prístupovej 
               cesty pred obytným domom Coburgova ulica 60-70 
                                                                                                
2/2016 - zaslať stanovisko komisie k vyriešeniu siedmich rodín bytovými náhradami  
              a stanovisko komisie k asanácii bytového domu Coburgova ulica 66-68-70 Komisii 

bytovej MZ mesta Trnava 
              Z: Mrvová                                                               T: 04.04.2016      
3/2016 - komisia odporučila vedeniu mesta zaoberať sa prípravou koncepcie systému  
              krízového bývania pre potreby sociálne odkázaných občanov 
 
 
Predseda komisie Ing. Čavojský poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil 
rokovanie. Ďalší termín rokovania komisie nebol stanovený, komisia zasadne aktuálne podľa 
potreby. 
 
Zápis vyhotovila dňa: 23.03.2016 
Jarmila Mrvová, sekretár komisie 
 
Schválil dňa: 23.03.2016  
Ing. Jozef Čavojský, v.r., predseda komisie 


